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Kövér László úr részére
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Szóbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2010. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani
Dr. Pintér Sándor belügyminiszter úrhoz

Miért veszik vissza a tűzifa-juttatás felét?
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Ttavasszal, a választási kampány hevében úgy találták, kevés a méz a madzagon, kéne még
kicsit kenni rá, bejelentették hát, minden háztartásnak 12 ezer forintot jóváírnak a gázszámláján,
így járulva hozzá a fűtési költségekhez. Szokás szerint ismét nem gondoltak a
legelesettebbekre, arra a 600 ezer családra, amelyik mind a mai napig hagyományos módon,
többnyire fával fűt. Végül jóval a választás után, többünk határozott sürgetésére hajlandónak
mutatkoztak 12 ezer forint értékű tűzifát juttatni az ezt igénylőknek. Ennek az igénylésnek
október 15-én jár le a határideje.
Csakhogy nem önökről lenne szó, ha ezt nem fejelnék meg valami trükkel. Többen jelezték,
hogy az igényelt tűzifát rendben kiszállították ugyan, ám szállítási költség címén 6 ezer forintot
mindjárt le is számláztak nekik, vagyis a nehezen, de végül mégis megkapott ajándéknak a felét
mindjárt vissza is vették.
Miniszter/államtitkár úr! Egy gázzal fűtött ház vagy nagyobb lakás fűtési költsége havi 20 ezer
forint körül jár, ami hat hónapos fűtési szezonnal számolva egy télen 120 ezer forint. Egy ház
fűtéséhez egy télen mintegy 100 mázsa fára van szükség, a tűzifa átlagárával számolva egy téli
fűtés költsége mintegy 340 ezer forint. Míg tehát a gázzal fűtőktől 18 napi fűtésköltséget vállalt
át az állam, addig a náluk többnyire lényegesen szegényebb fafűtéssel rendelkezőktől ennek
csak harmadrészét, alig 6 napi költséget.

Kérdezem ezután miniszter urat:

1.) Csakugyan meg akarják-e fizettetni minden tűzifát igénylővel a kiszállítás költségét?!
2.) Túl soknak tartják-e a rászorultabbaknak még a többiekéhez képest harmadannyi juttatást
is, ezért igyekeznek azt a hatodára csökkenteni?

Budapest, 2018. szeptember 21.
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